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 Nyhetsbrev från styrelsen 

 

På styrelsens senaste sammanträde beslutades att utse en 

ungdomsgrupp. Där ingår Oskar Rosén och Filip Gilberg. 

Lycka till i ert arbete.  

Distriktet kommer fortsätta med utbildningar, vilket 

verkligen behövs. Den lyckade folkraceutbildningen kommer 

att upprepas för de som inte kunde deltaga senast. I 

november planeras för två träffar med funktionärer 

respektive domare/racecontroller. 

Distriktet har fått en ny medlem, Bärke MK, välkommen till 

dom. 

Anna Ekehov har också initierat en juniorsatsning inom 

folkrace kallad ”Hallå Junior”.  Styrelsen ställer sig bakom 

detta. Anna och folkracekommittén arbetar vidare med 

detta. 

En fråga som kom upp vid det senaste sammanträdet var 

om hur vi löser problemet att många incidenter sker på                                                                                                

samma ställe på våra banor. Viktigt att sommarens/höstens 

tävlingar får noggranna domarrapporter med så precisa 

beskrivningar av incidenter som möjligt Detta kommer att bli 

underlag till diskussion på domar/racecontrollerträffen i 

november. 
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